
Tiedoksi merkittävät asiat 

Vammaisneuvosto 28.11.2018 

1. Terveiset vaikuttamistoimielinten maakuntatreffeiltä 21.11. (pj esittelee) Käsittely: Puheenjohtaja
totesi, että pelkona on, että uudistukset voivat lykkääntyä pitkällekin ja toistaiseksi kaikki on 
puheen tasolla, kun mitään päätöksiä maakunta- ja soteuudistuksen lopullisesta muodosta ei ole. 

2. Tikkurilan Mehiläisen yksikönjohtajan ilmoituksen mukaan ala-aulaan on kesällä 2018 järjestetty 
istumapaikka, jota asiakkaat voivat käyttää esimerkiksi odotellessaan saattajaa tai 
kyytiä. Käsittely: Mehiläisessä paikan päällä käynyt vammaisneuvoston jäsen kertoi, että tuolit 
ovat käsinojattomia ja matalia ja siten liikuntarajoitteisille huonosti soveltuvia. Puheenjohtaja 
lupasi vielä laittaa asiasta palautetta Mehiläiselle. 

3. Maankäytön toimialan talous- ja hallintojohtajalle on lähetetty sähköpostitiedustelu 
mahdollisuudesta saada invatunnuksellinen pysäköinti kaupungin parkkipaikoilla maksuttomaksi 
kaikissa pysäköintiruuduissa. Käsittely: Sihteeri kertoi saaneensa vastauksen, että tieliikennelain 
mukaan invatunnuksellinen pysäköinti on nykytilanteessakin jo maksutonta muilla kuin yksityisillä
alueilla. Vammaisneuvoston jäsenet totesivat, että tämä ei käytännössä toteudu ja mainitsivat 
esimerkkejä. Sihteeri lupasi olla asiasta uudestaan yhteydessä maankäytön talous- ja 
hallintojohtajaan. 

4. Kevätkauden 2019 alustavat kokouspäivämäärät: 27.2., 24.4. ja 29.5. Alustava vaalipäivä 
28.3.2019. Käsittely: Puheenjohtaja kertoi, että tarkoitus on tällä kertaa tehdä vaalien 
ehdokasasettelu ennakkoon. Kutsut lähtevät tammikuussa. 

Kokouksessa esiin nostetut muut asiat:

5. Kysymys Tikkurilan uimahallin tilanteesta. Sihteeri totesi, että hänellä ei ole asiasta uutta tietoa. 
Hankesuunnittelupäällikkö Ifa Kytösaho ei ollut läsnä kokouksessa. 

6. Vammaisneuvoston jäsen Heikki Aulio jättäytyy pois vammaisneuvoston toiminnasta tämän 
kokouksen jälkeen. Puheenjohtaja totesi, että koska neuvoston vaalit ovat tulossa heti keväällä 
2019, Aulion tilalle ei tässä vaiheessa valita uutta henkilöä. Vantaan invalidit ry:n puheenjohtaja 
voidaan kutsua alkukevään kokouksiin paikalle kutsuttuna asiantuntijaedustajana. 

7. Vammaisneuvoston rakentamistyöryhmä on Sokos Hotel Vantaan ja Flamingon pyynnöstä käynyt 
kyseisissä hotelleissa tekemässä esteettömyyskartoituksen, ja hotellin johto on kirjannut huomiot
muistiin. 

8. Vammaisneuvostosta on tulossa juttu vuoden 2019 ensimmäiseen asukaslehteen, joka jaetaan 
kaikkiin vantaalaiskoteihin. Juttu edistää pyrkimystä neuvoston tunnettuuden lisäämiseen tulevan
40-vuotisjuhlavuoden hengessä. 

Seuraava kokous 27.2.2019 


